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Duran, i a l'avi no nascut a La Roce 
el Sr. Antoni Creus i Montells de 
87 anys, pel Sr. Josep Jané i For 
tuny. Aquesta entrega de plaque; 
fou molt emotiva i motivà forts 
aplaudiments dels presents a aquestj 

foto Agust 
gran dinar d'homenatge i germa-
nor. 

També foren obsequiáis amb un 
artistic plat bellement decorai i 
amb inscripcions de recordalori, 
tots els convidáis per la Penya a 
aquesl dinar d'homenatge, obsequi 
que fou molt agrai't i celebrai tola 
vegada que palesà la delicadesa dels 
organilzadors. 

Cai afegir que finalitzal aquest 
bonic acte de reconeixement ais 
avis, molt emocionáis lots ells, hi 
hagué l'actuació del conegut humo-
rista "Magi" que amb els seus acu-
dits i cantades féu esclalar fortes 
rialles a lots, assolinl que els 
ulls humils per l'emoció brillessin 
ara d'alegria i rialles. Tot piegai, 
dones, podem assegurar que resul-
té una bonica festa que estem se-
gurs será recordada amb joia per 
tots, sobretot, és ciar, pels home-
naljals, als qui des d'aqüestes rall-
ies volem desiljar encara molls 
anys de vida entre nosaltres. 

També cal felicitar i agrair als 
organilzadors i palrocinadors la se-
va lloable lasca envers aqüestes 
persones que si més no cal lenir 
presents en els noslres cors i agrair 
la seva feixuga Huila durant lots 
els seus anys. Cal que lots plegáis 
sapiguem fer-els-hi arribar la nostra 
més sentida enhorabona. A ix i ho 
fem per a lots ells des d'aqüestes 
humils però sinceres pàgines, tot 
desitjanl retrobar-nos novamenl l'a-
ny vinent si a Déu plau. 

Juli G. Valls 

Nou president a rA.A.V.V. de Sta. Agnès 
JOAN p o n t ; 

I COLOMER, PRESIDENT DE 
L'ASSOCIACIO DE VEINS DE 
SANTA AGNES ^ ^ ^ 

Nascut a Santa Agnès fa trenta-
vuit anys, Joan Pont i Colomer, 
professional de la mecánica i del 
transport, ha estât el-legit nou pre-
sident de r Associació de Veins 
d 'aquesta població. 

Sr, Pont, com ha estât possible la 
seva el-lecció, quins són els motius 
pels que 1'antic president, Sr, Ce-
brià, va cessar com a President 
d'aquesta entitat i perqué es va pre-
sentar vostè com a candidat? 

Bé, mireu, la situació no és 
exactement aquesta. L'Associació 
de Veins de Santa Agnès ja fa al-
gún temps que existeix, però fa 
tan sols uns mesos que un grup 
d ' amies, concienciáis de la situa-
ció del pöble, vam decidir de inler-
venir-hi i reformar-la. Així ho vam 
fer, en aquell temps va estar elegit 
president de I'entitat. Sr. Cebrià, 
després d 'un curl mandai, que in-
clou malauradamenl les tensions i 
quasi baralles presents entre els po-
bles de Sta. Agnès i La Roca, en 
Cebrià, sia per raons de tipus perso-
nal o de qualsevoi altre tipus, ha 
volgut cessar com a president de 
I ' Associació. Aleshores leninl en 
compte la necessitai d ' un nou 
president i, sense cap mena de Hui-
la entre candidats, e3 va procedir 
a l'elecció; segons la majoria dels 
membres de la Junla jo havia d'ès-
ser el nou president i, responsable 
de la situació del pöble, vaig accep-
ter. 

En el cas de que se'n recordi, po-
dría citar els nombres de tots els 
components de la Junta? 

Anem a veure, a la presidènza 
m'hi trobo jo, Joan Pont i Colomer, 
com a vice-president hi ha en Pere 
Amai Canyes, secrelari Carles Pérez 
iresorer Pere Canyes i com a vocals 
Josep Colomer, Jaume Vila, Cebrià 
Pont i d'altres que en aquesls mo-
ments sento no recordar el nom; 
Completa la llista una junta consul-
tiva, amb els que arribem als disset 
membres de J'Associació. 

Quins són els objectius bàsics que 
des d'un principi us heu plantejat? 

No, nosaltres no ens hem plan-
• tejal mai cap objectiu en la nostra 

tasca; la nostra funció no és pas 
aquesta. Nosaltres ten im l'obligació 
de intentar solucionar els problè-
mes concrets que per aquest pöble 
vagin sortint. Qualsevol mi llora a 
Santa Agnès corre a càrrec de l 'A-
juntament del municipi i concrète-

ment del cónseller que ens repre-
senta. 

Quin tipus de relació hi ha entre 
aquesta associació de veins de San-
ta Agnès i les de La Torrefa i La 
Roca? 

Mira, ja us he dit abans que la 
renovada associació de Veins de 
Santa Agnès és ben jove, quatre o 
cinc mesos, i per tant amb poca 
experiència. Nosaltres necessitem 
l'ajuda i l 'opinió d'altres associa-
cions i de fet ja hem tingut la opor-
tunitat de parlar amb l'Associa-
ció de Veins de La Torreta que ens 
ha assegurat la seva ajuda per tot 
el que necessite. |i 
Parlem ara d'un tema en concret, 
qué en pensa del tema de la presó 
i de la problemàticïf que aquesta 
ha portât entre eis pobles de Sta. 
Agnès i La Roca? 

Jo pemnso que des d'un primer 
moment i fins al final haviem dlia-
ver Huitat el no a la presó a La Roca 
per moites contradiccions que Hä-
vers portés. Des del moment 
que l'Ajuntament i el pöble de La 
Roca declaren el no a la pre^ó a 
can Ribas, això volia dir carregar 
el mort lluny del nudi del municipi 
i per tant, o bé a la Torreta o bé a 
Santa Agnès. D'aquí es desprenen 
evidentment, els posteriors i mal-
haurats aconteixements d'aquest 
municipi. 

Santa Agnès va col-laborar amb 
tot el municipi des del primer mo-
ment fins que aquest va accepter 
la presó dintre eis seus àmbits. A 
partir d'aquest moment, és der, 
ceda pöble defensa els seus interes-
sos particulers, que discrepen. 

Actuelment, Santa Agnès ha 
deixet equest tema a part tot i es 
perant que si n 'em de tornar a par-
ler no sie en contre dels interessos 
del reste del municipi, sinó al 
contrari. 

En aquell moment es va parlar 
també d'une possible segregeció ... 
En uns moments d'exaltació conn 
aquells, les accions humanes erri-
ben sempre fins els extrems. Efecti-
vement, Santa Agnès, sie com a 
mida de pressió, com a mida d'in-
digneció o les dues a la vegada, va 
demanar aleshores le segregeció. 
Are les tensions hen ecabet i tot 
semble queder més Huny, però 
segons una enquesta realitzada, el 
poblé de Sta. Agnès segueix volent 
la segregado. Pel cemí de la con-
verseció, en bese a una fundada 
història de pöble i emb l'ejuda del 
temps, ho aconseguirem. 

Jaume Fortuny 
Josep Illa 
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